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Jaloers bezit
“Jaloers bezit”, het wordt gezongen in 
een liedje over een banger hart. Je hoeft 
niet jaloers te zijn, of bezitterig, om de  
emotie in die woorden te herkennen in 
jezelf. Zeker voor wie kinderen heeft, je 
meest jaloerse bezit. .
Woorden die blijven hangen als ik het  
bericht lees over Victor Steeman en  
vooral wanneer daarin staat dat zijn  
organen gedoneerd zijn. Naastenliefde, 
onvoorstelbaar, voor mij tenminste. Want 
jouw kind, mijn kind, ieders kind is een 
stuk van jezelf, vergroeid, voor altijd van 
jou; het bezit dat je jaloers bewaakt tot het 
voor jouzelf ophoudt in deze wereld. Dat 
is hoe het hoort. Voor wie weet dat het 
soms anders is, weet ook hoe dat dan is: 
de amputatie, de pijn. Het onbegrip ook. 
Daarom was het voor mij zo belangrijk om 
nog even vast te houden aan dat lijfje, nog 
intact en nog zeker niet klaar om gedeeld 
te worden om anderen te redden. Ik ben 
dankbaar dat wij niet voor de keus gesteld 
zijn. En voor deze ouders, die ongetwijfeld 
de wil van hun zoon invulling gaven, heb 
ik geen woorden voor mijn bewondering, 
niets passends in ieder geval, alleen een 
diepe, diepe buiging.
De dood van een kind; het is alsof je hart 
uit je lijf en uit je leven gerukt wordt. 
Dat bange hart, dat vanaf het eerste 
huiltje zorgt en bezorgd is. Angsten die  
godzijdank altijd onvoorstelbaar waren, 
worden opeens de realiteit. En dan, aan 
dat ziekenhuisbed bij jouw jonge zoon, die 
daad van ultieme naastenliefde.
Een moederhart vol liefde kan teveel  
gegeven hebben. Misschien is dat het. 
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Geschreven door: Anneke Nijman

Victor Steeman overleden 
aan gevolgen van crash

In augustus 2021 ben ik op bezoek geweest bij Flora van Limbeek, de moeder van Victor 
voor een interview in Angerlo’s Nieuws over zoon Victor. We vertelden elkaar hoe trots 
we zijn op onze kinderen. Zij op haar Victor en ik op mijn dochters en dat het belangrijk 
is dat onze kinderen hun droom volgen.
Victor overleed op 11 oktober, aan de gevolgen van een crash tijdens een race. 
“Iets waar je als ouder van een motorcoureur altijd al bang voor was, is nu gebeurd. 
Onze Victor kon deze laatste race niet winnen.” Aldus de ouders van Victor, in oa het 
sportnieuws van de NOS.  

Flora vertelde me dat Victor van jongs af aan al in de ban was van motoren. Als zijn vader 
met vrienden ging motorrijden, wilde hij altijd al “even” op de motor zitten. Hij hield zelfs 
in groep 3 van de Paulusschool een spreekbeurt over motorrijden. De motor ging mee 
naar school en hij gaf een demonstratie op het schoolplein.
Op vrijdagen kon hij bij de Beemd in Velp op een klein circuit met minibikes rijden en 
daar gingen zijn ouders dan met hem naartoe. Doordat hij zo graag zo lang mogelijk 
rondjes wilde rijden, rekte dit zijn concentratie spanningsboog op en dat kwam hem op 
school ook mooi van pas. 

Vervolg op pagina 3
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AutoScheers
Wĳ doen alles voor uw auto

Al 25 jaar doen wij alles voor uw auto

Uitmaat 9 | Giesbeek | 0313 632 242 | www.autobedrijfscheers.nl

Royal Eijkelkamp Experience Days druk bezocht

Klanten, distributeurs, studenten, leveranciers, familie,  
omwonenden en andere geïnteresseerden. Ze waren van  
4 tot en met 8 oktober allemaal welkom bij Royal Eijkelkamp. 
In totaal hebben we zo’n 1.000 mensen uit 40 landen van 
over de hele wereld op bezoek gehad. Door een uitgebreid 
en gevarieerd aanbod aan demonstraties, rondleidingen en 
presentaties kregen bezoekers te zien waar Royal Eijkelkamp 
op dit moment mee bezig is en waar we in de toekomst mee 
bezig gaan. 

Tijdens de open dag op zaterdag was er veel animo voor 
Tuinderij Bodemliefde. Deze tuinderij produceert voedsel 
op een ecologische manier en in harmonie met de natuur.  
Bovendien is het mogelijk om groentepakketten af te nemen. 
Kijk voor meer informatie op de website bodemliefde.nl

Een ander populair onderdeel was de boorwedstrijd  
waarbij een unieke gouden Royal Eijkelkamp handboor te 
winnen was. De snelste tijd werd neergezet door Jos Baars 
uit Giesbeek.

We willen iedereen bedanken die langs is geweest. 
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Het talent van Victor viel op en zijn ouders werden  
geattendeerd op de Nederlandse Kampioenschappen. Toen  
Victor hier voor het eerst aan meedeed, werd hij derde en het 
jaar daarop werd hij zelfs Nederlands Kampioen. Victor was 
tien jaar toen hij op “grote” wielen ging rijden. Op vijftienjarige  
leeftijd werd hij geselecteerd voor de Red Bull Rookiescup. Hier 
heeft hij heel veel geleerd. 
Daarna nam Victor deel aan het Duitse raceteam Freudenberg 
in het wedstrijdprogramma van de world super bikes op een 
KTM in de klasse Supersport 300. 

Victor was een goede coureur, hij had heel veel ervaring en nam 
zeker geen risico. Dit was zijn droom en hier wilde hij voor gaan. 
Hij had een enorm doorzettingsvermogen. Er was geen andere 
optie. Hij leefde voor de sport en deed er alles voor, deed veel 
aan kracht- en conditietraining en lette daarbij op zijn voeding. 
Alles stond in het teken van de motorsport. Dat was zijn wereld. 
Flora vertelde me hoe trots ze op hem was, maar dat ze ook 
altijd haar hart vasthield. 

Victor genoot van een fantastische FIM Supersport 300  
Championship-campagne van 2022. Hij  kwam in de Pirelli  
Portugese Ronde met een kans op het behalen van het  

Wereldkampioenschap. Hij had vier overwinningen, vijf  
podiumplaatsen en drie polepositions op zijn naam dit seizoen 
en hij behaalde 12 puntenscores uit 14 races. Hij zette ook zijn 
naam in de geschiedenisboeken met poleposition op het Circuit  
de Barcelona-Catalunya en werd de rijder met de meeste  
polepositions in de World Supersport 300-klasse. 

Zaterdag 8 oktober met zijn MTM Kawasaki ging het mis bij 
een crash in Portugal tijdens de eerste WorldSSP300 race op 
het Portugese Autódromo Internacional do Algarve circuit in  
Portimao. Hij heeft enkele dagen in kritieke toestand in een  
ziekenhuis in het Portugese Faro gelegen. Helaas is hij op  
dinsdag 11 oktober overleden aan zijn  verwondingen. 

Het verdriet van familie, vrienden, team en geliefden van Victor 
is onbeschrijfelijk. 
Ook de mensen in Lathum zijn in diepe rouw. 

Twee dagen na het overlijden van Victor stierf zijn moeder aan 
een hartstilstand, aldus het Gelre Nieuws. Het enige wat we 
voor de familie en nabestaanden kunnen doen, is intens met hen 
meeleven en hun privacy zoveel mogelijk respecteren. 

Vervolg van voorpagina

Op 3 september had ik een 
gesprek met René, samen  
met de voorzitter van  
stichting De Meent Toon 
Derksen en bestuursleden 
Tineke Nieuwenhuis en  
Jeroen Wallerbos. 
Rene is onlangs 60 jaar  
geworden. Hij komt uit de 
bakkerswereld, 10 jaar heeft 
hij in een bakkerij gewerkt  
en daarna nog in een  
banketbakkerij. Maar op 
1 mei 2004 maakte hij de 
overstap naar Centrum “de 

Meent”. Het was even wennen, maar toen voelde hij zich als een 
vis in het water.  
Er had een grote groep sollicitanten op deze functie gereageerd,  
maar er was unaniem voor René gekozen als gastheer en  
aanspreekpunt van deze functie.

René aan het woord: “Ik heb horeca altijd leuk gevonden, ik 
vind het mooi werk om mensen een mooie dag te bezorgen. Er 
zijn hier mensen op een feest geweest, die zeiden dat ze nooit  
geweten hadden dat het hier zo leuk is. En die komen dan later 
terug voor een eigen feest in ons gebouw. 
Ook hebben we in coronatijd in de winter het stamppottenbuffet  
gehad, waarbij de bewoners van Angerlo en ver daar buiten  
stamppot konden bestellen. Dat was een groot succes.  
Daarnaast ben ik ook al de jaren druk geweest met een kleine 
twintigtal verenigingen hier in de Meent.
Er is een team van 6 personen met een nul uren contract en 
indien nodig worden er bij activiteiten ook obers ingevlogen. 

Ik deed de bestellingen en inkopen en maakte de afspraken. De 
zaal klaarmaken en versieren wordt door vrijwilligers gedaan. 
Ook de zaal schoonhouden, de vloer spik en span maken wordt 
door hen gedaan en zij doen klein onderhoud. We werken nauw 
samen.”

Op 30 maart 2021 krijgt René echter corona. ‘s Morgens 
werkte hij nog in de tuin, maar om 15.30 uur ging hij met veel  
benauwdheid het ziekenhuis in. Na 4 dagen ging hij naar de 
IC en daar is hij 14 dagen in slaap gehouden. Daarna is hij  
langzaam wakker gemaakt en is hij 8 weken naar  
revalidatiecentrum Klimmendaal gegaan. Daar was een hele  
afdeling met mensen, die revalideerden van corona. Eerst leren 
staan, dan leren lopen enz. Ook hier zat René niet stil en regelde 
hij dat ze samen op afstand en tussen plexiglas ‘s avonds naar het 
voetballen konden kijken. 

Na drie maanden was René weer thuis en wilde hij niets liever 
dan zijn werk weer oppakken, maar dat viel tegen. Na het werk 
moest René één à twee dagen bijkomen en dat verbetert helaas 
niet. 
Naast een onderliggende aandoening heeft René longcovid 
overgehouden aan corona en heeft hij slechts 62% lucht. De hele 
periode heeft hij goed contact met de voorzitter gehad over zijn 
ziekteproces en hebben zij samen moeten besluiten dat hij stopt 
per 1 november a.s. René vindt het moeilijk om de contacten los 
te laten, maar hoopt na een poosje aan de andere kant van de 
bar toch een biertje te komen drinken. 

Op 4 november is er een receptie van 19.30 uur tot 21.30 
uur in Centrum “de Meent” voor de bewoners van Angerlo 
en omstreken en alle verenigingen, die René een warm hart toe 
dragen. 

René Meulenbeek stopt als beheerder van 
Centrum “de Meent” in Angerlo
Geschreven door:  Anneke Nijman
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pola-zonnepanelen.nl en pola-laadpalen.nl

STERK IN DUURZAME INSTALLATIES!

Wasstraat        Bedrijfswagens    Personenauto’s

De Koppeling 1 • Angerlo 
t 0313 490 760
www.garageschel.nl

Onze autowasstraat:
Laat uw auto 
weer glanzen! 

• 3 geavanceerde wasstraten
• handige wasboxen 
• uitgerust met het nieuwste SofTecs-sys
• met garantie voor een lak besparende
 behandeling

Schel Bedrijfswagens       

De Koppeling 1 • Angerlo • t 0313 490 762 • www.schelbedrijfswagens.nl

Gespecialiseerd in:
Verkoop & lease van 
bedrijfswagens 

Met Schel Bedrijfswagens kiest u voor 
een flexibele partner in mobiliteit!
• ruim aanbod in bedrijfsbussen
• Operational Lease & Financial Lease
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Op 11 oktober heb ik een 
gesprek met Sophie en  
Thomas en bestuurslid  
Tineke Nieuwenhuis in  
Centrum “de Meent”. Ik ben 
benieuwd wie zij zijn en ga 
met plezier het gesprek  
met hen aan. Dat het twee 
enthousiaste jonge mensen  
zijn, die er heel veel zin 
in hebben, is me al snel  
duidelijk. 
Voor Sophie, 22 jaar en  
Thomas 26 jaar komt het 
leven in een stroomversnel-

ling. Sinds deze maand wonen ze samen in het centrum van 
Doesburg en op Valentijnsdag 14 februari 2023 verwachten zij 
hun eerste kindje. Zij hebben veel familie en vrienden om zich 
heen, die graag op hun kindje zullen willen passen.
Op 1 november starten zij nu als nieuwe beheerders en zullen 
zij ingewerkt worden door Brigitte de Wildt. Een bekende, die al 
lang bij Centrum “de Meent” werkt.
In eerste instantie werd er naar een kok gezocht om de  
beheerder René Meulenbeek, die getroffen is door longcovid,  te 
ondersteunen. 
Toon Derksen, de voorzitter van Centrum “de Meent”,  
benaderde hiervoor Thomas. Het bleek gaandeweg echter toch 
niet haalbaar dat René de functie van beheerder langer kon  
blijven uitoefenen vanwege de gevolgen van longcovid. 
Toen vroeg Toon aan Thomas of het niet een idee was om naast 

kok, de functie van beheerder over te nemen en ontstond al snel 
het idee om dit samen met Sophie te gaan doen. 

Sophie en Thomas hebben elkaar drie jaar geleden leren  
kennen op de braderie in Doesburg. Dit betekent dat zij net 
voor corona een relatie hebben gekregen. 
Thomas is tot 1 november werkzaam als kok bij Eetcafé Bruut 
in Doesburg. Sophie heeft de opleiding voor horecamanagement 
en journalistiek gedaan en is herstellende van een knie operatie 
met de nodige complicaties. Maar het gaat goed. 
Thomas maakt graag muziek, componeert, zingt en speelt piano, 
gitaar en basgitaar. Hij heeft zelfs het plan, als er tijd voor is, om 
eigen nummers uit te brengen. 
Sophie zingt in een hiphop koor, houdt van planten en boeken 
lezen. 

Samen willen ze als nieuwe beheerders eerst doorgaan op de 
oude voet en het werk onder de knie krijgen. 
Daarna zou Thomas een ander tintje aan de buffetten willen  
geven. Het kan wat hem betreft wat moderner. 
Sophie vindt het belangrijk dat iedereen weet waar hij/zij aan 
toe is. Goede afspraken zijn belangrijk. Zij zal ook degene zijn, 
die (nieuwe) afspraken maakt. Daarnaast zal ze ook graag achter 
de bar staan. Een goedlopende vlotte bende zou volgens Sophie 
mooi zijn. 
Ondanks dat er wel heel veel gebeurt in de levens van deze 
twee jonge mensen, stralen ze ook alle rust uit en geeft dat ook 
alle vertrouwen voor de toekomst voor Centrum “de Meent” 
in Angerlo.

Sophie Everts en Thomas Stoel zijn met ingang van 1 november 
samen de nieuwe beheerders van Centrum “de Meent” Angerlo! 
Geschreven door:  Anneke Nijman

Een spontaan idee van Anita Smids, Atie Klein van de  
Hervormde kerk te Lathum en Petra Hetterscheid en Harry 
Wieggers van de Katholieke kerk in Giesbeek om gezamenlijk 
een Burendag te organiseren. 
Het zou niet alleen voor mensen van beide kerken moeten zijn, 
daarom was het een idee om hiervoor een tent op te zetten 
voor de kerk in Giesbeek. Dit bleek toch te omslachtig en ook 
te koud en daarom werd er gekozen voor een burendag in de 
kerk onder de toren in Giesbeek. 
Van 11.00 uur tot 14.00 uur genoten ruim 40 mensen van een 
gezellig samenzijn. Na de koffie/thee en iets lekkers werd er 
gewisseld van plek.  Dit gebeurde door middel van een gekleurd 
handje onder het kopje en deelde je vervolgens de tafel met 
mensen met het handje van dezelfde kleur. Zo maakte je kennis 
met andere mensen.  Er werd een heerlijke lunch geserveerd. 
Er was een paar keer een onderbreking van het samenzijn door 

een quiz. Elke tafel had een bel en wie het eerste de bel luidde, 
mocht het antwoord geven. Er werd door alle tafels uitbundig 
meegedaan, waarbij de bel soms werd vergeten. 
Vragen als: Welk gezin heeft op 3 verschillende plekken gewoond 
in Giesbeek zonder te verhuizen?  Wie was de trotse hulp in de 
winkel van Piet Zwaan in Giesbeek? Hoe heette het café aan de 
dijk in Lathum en wat zat er vroeger op de grote parkeerplaats 
bij Rutgers Recreatie?

Het was al met al niet alleen een spontaan idee, maar ook 
een heel leuk idee. Iedereen had er bijzonder van genoten en  
iedereen was het er ook over eens dat het beslist voor  
herhaling vatbaar is. 
Dus volgend jaar nieuwe kansen. Er zijn dan zeker meer, maar 
ook jongere mensen van harte welkom!

Burendag in de kerk in Giesbeek op zaterdag 8 oktober
Geschreven door:  Anneke Nijman
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Voel je je betrokken bij sociaal-maatschappelijke onderwerpen 
op gemeentelijk niveau en wil je daar iets mee doen? Kom dan 
de Zevenaarse Participatieraad versterken. Per januari 2023 
zoeken we twee nieuwe leden. 

Sinds 2014 adviseert de Participatieraad Zevenaar (PRZ) de  
gemeente op het gebied van het sociaal domein. We zijn  
onafhankelijk en bestaan uit tien inwoners van de gemeente  
Zevenaar. Ieder heeft een andere achtergrond, maar wat we  
gemeenschappelijk hebben, is dat we ons sterk betrokken voelen  
bij onderwerpen die te maken hebben met (jeugd)zorg,  
maatschappelijke ondersteuning en het kunnen deelnemen aan 
de samenleving. De afgelopen jaren heeft de PRZ de gemeente  
regelmatig geadviseerd over o.a. jeugdzorg, jongerenwerk,  

onderwijskansenbeleid, maatschappelijke ondersteuning,  
zelfredzaamheid, armoedebeleid, mantelzorg, inburgering en  
passend werk. Begin volgend jaar treden twee leden af en  
daarom hebben we versterking nodig. We zoeken mensen die 
in de gemeente Zevenaar wonen, kijk hebben op het sociaal  
domein of zich hierin willen verdiepen, zich onafhankelijk  
kunnen opstellen, communicatief en samenwerkingsgericht zijn 
en een positief-kritische houding hebben. 

Meer weten? Kijk op: www.przevenaar.nl of bel naar Marijke  
Schokkenbroek (06 -1306 5045) of Gert van der Kolk  
(06 - 5105 0119). Stuur je reactie graag voor 1 november 2022 
naar participatieraad@zevenaar.nl 

Kom Zevenaarse Participatieraad versterken
Ingezonden door:  Mariska Pelgrim

Elk jaar is bij Yogies de laatste week voor de zomervakantie een 
speciale week. Yogies doneert dan niet alleen de opbrengsten  
van de yogalessen aan een goed doel, maar de deelnemers  
kunnen ook zelf doneren middels een donatiebus die klaar staat 
tijdens de lessen. Dit jaar is er gekozen voor hulp aan Oekraïne.

Esther van Bloois en Han Flintrop zijn woonachtig in Giesbeek.  
Esther heeft 2 dochters. Een neef van haar dochters, Tom,  
woonde en werkte in Charkov, Oekraïne. Hij moest vluchten  
naar Polen. Vanuit Polen helpt hij met een team van  
vrijwilligers de achtergebleven mensen. Hij brengt goederen, 

vervoert vluchtelingen, ondersteunt de gaarkeuken en brengt 
het eten bij de mensen in de schuilkelders. Met een bus worden 
mensen vervoerd en met een aanhangwagen de goederen. 

Aan het einde van de donatieweek kon Trea Draaijer  
concluderen dat er een recordbedrag is opgehaald van maar 
liefst: € 725,00 ! Ze zegt enorm blij te zijn met dit bedrag en ook 
enorm trots dat we met z’n allen dit waar kunnen maken. Het is 
misschien een druppel op een gloeiende plaat maar alle beetjes 
helpen en kunnen het verschil maken. 

Yogies-Donatieweek 2022 Hulp aan Oekraïne

Op zondag 13 november aanstaande zal Sinterklaas met zijn 
Pieten Angerlo weer bezoeken. De locatie is gewijzigd, want 
de aankomst zal plaatsvinden om 13:00 uur bij het grasveld op 
het Zandveld. Zou het de Pieten dit jaar eindelijk lukken om de  
intocht vlekkeloos te laten verlopen? Of is het, zoals elk jaar, 
weer spannend of Sinterklaas wel tijdig in Angerlo de kinderen 
kan vertellen dat ze de schoen mogen zetten?
Sinterklaas en zijn Pieten hopen dat alle kinderen van Angerlo  
en omgeving bij deze intocht aanwezig zullen zijn. Voor de  
aansluitende feestmiddag in het Dorpshuis zijn alle kinderen 
en hun ouders uitgenodigd. Voor de kinderen is er gezorgd 
voor drinken met wat lekkers. De toegang is gratis, maar een  
vrijwillige bijdrage voor de Stichting Sinterklaas Angerlo bij  
vertrek is welkom.

Sinterklaas intocht Angerlo
Ingezonden door:  Annemiek van Veldhuizen

Op 13 november is de intocht van Sinterklaas en de Zwarte  
Pieten in de jachthaven van Giesbeek. Van daaruit volgt er een 
korte rondgang door het dorp onder muzikale begeleiding  
van fanfarekorps St. Gregorius. En daarna is er een leuke  
kindermiddag voor de jonge en wat oudere jeugd in het  
verenigingsgebouw van EMM aan de Meentsestraat. De zaal gaat 
open om 14.30 uur.

Intocht Sinterklaas & zwarte 
pieten in Giesbeek
Ingezonden door:  Sintcomite

Op 20 september was er op de middag van de ouderensoos 
Angerlo een gezellig optreden van ‘Fris van de Droad’ uit  
Zeddam. Naast enkele grappige sketches in het dialect brachten  
ze een breed scala aan liedjes ten gehore. De toeschouwers  
waren enthousiast over het optreden. Eén keer in de maand 
heeft de OVO Angerlo een soosmiddag in De Meent in Angerlo 
van 14.00 - 16.00 uur. Lijkt het u leuk om eens te komen kijken  
of lid te worden? Dan kunt u contact opnemen met mevr.  
A Haverkamp (0313-474 501) In de agenda van het Angerlo’s 
Nieuws staan de volgende middagen gepland.

Gezellige soos voor OVO Angerlo
Ingezonden door:  mevr.  A Haverkamp

Ook dit jaar is het mogelijk om lekkere ambachtelijke speculaas 
bij de muzikanten van St. Gregorius te kopen. Alleen gaan we 
dit jaar niet langs de deuren in Giesbeek en Lathum, maar ma-
ken we het wél mogelijk om de speculaas bij ons te kopen. Net 
als andere jaren kost de speculaas € 1,25 per stuk. De koeken 
zijn vanaf vrijdag 18 november te koop bij Cafetaria Joosje in  
Giesbeek en bij Kapsalon Judith in Lathum. Op zaterdag 19  
november zijn de koeken te koop in een kraampje op het  
Molenplein bij de Spar in Giesbeek van 10.00 uur tot 12.30 
uur. Voor alle verkooppunten geldt: OP = OP! Vooraf bestellen  
is ook mogelijk. Mail je bestelling vóór 01-11-2022 naar  
secretariaat@stgregoriusgiesbeek.nl en we komen de koeken op 
zaterdag 19 november bij je bezorgen.

Speculaasverkoop St. Gregorius 
Ingezonden door:  St. Gregorius
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De Dorpen

In de lach 
geschøte!?

Ze stond nog de bekeuring uut te schrieven 
toenk dur aan kwam lopen. Ik zeg tegen dur 
int Duits: stop mor met schrieven want ik 
ri-j weg met mien auto. Nee zei ze now ist 
te laat. Ik vroeg heur wat ta ging koste, te 
laat geld ingooien bi-j de parkeermeter. Ze 
zei tien euro. Toenk heur um un abonnement 
vroeg zei ze dat ta nie ging in Duitsland. Een 
en ander speulde zich un joar of zeuven  
gelejen af in Duisburg op un parkeerplek bi-j 
un ziekenhuus. Da doar inmiddels de inflatie  
ok het toegeslagen merkte ik un paar  
wèken gelejen. We hadden bi-j de Innenhafen  
met zun drieën gezellug geluncht en veuruge  
wèèk kreeg ik un bekeuring umdak in un 
beschermde umweltzone gerejen had. 
Now het onze auto gin uurloatgassen meer  
umdat tie op stroom ri-jt en dur gin  
verbrandingsgassen geproduceerd worden. 
Mor wak ok zei. Ik kreeg un bekeuring van 
130 euro diek mor effe øver mos maken. 
Door mee bezig zund gingen die bekende 
stemmetjes woar we as kind øver geheurd 
hadden un rol speulen. Ut engeltje op mien 
schouder zei: betaal now mor  want je had 
un sticker aan motte vroagen diej op de 
rechterkant van de veurruut onderaan int 
huukske mot plekken. Dan kunnen ze zien 
dei doar wel mag komme. Ut duuveltje op 
de andere schouder zei: schrief mor un brief 
dei ut tur niet mee eens bunt. Zet dur  mor 
in dat musschien heur grootvader in de  
veertuger joaren ons land ongevroagd het 
øvervallen en door un deel van mien jeugd 
het zitte verpesten en dat misschien zien 
kleindochter now mien ouwe dag zit te  
verstieren met heur bekeuring van  
honderzoveul euro. Ik heb toch mor nor ut 
engeltje geluusterd.  

Zondag 20 november organiseert  
zanggroep Spontaan een korenmiddag in 
De Meent in Angerlo. Toegang is gratis, de 
aanvang is om 12.30 uur.
De koren die er meewerken zijn Janboel 
uit Gaanderen met gezellig Nederlands 
repertoire, Schouder aan Schouder uit 
Ruurlo met Nederlands- en Engelstalige  
meezingers, en natuurlijk Zanggroep 
Spontaan met een breed repertoire 
van Nederlands-, Engels- en Franstalige  
nummers van Doris Tom Manders tot aan 

Danny Vera. Na twee jaar van corona zal het weer een gezellige zangmiddag worden 
waar iedereen aan toe is. De koffie en een drankje staan klaar in De Meent. U bent 
van harte welkom: geniet en zing mee!

Korenmiddag Angerlo
Ingezonden door:  Jan Hendriks

Oude metalen komen 
we graag bij u ophalen.
Bel even 06-10252829 

of 06-12604822
Fanfarekorps 
St.Gregorius

Is u erg dankbaar

Van oktober t/m december is de Giesbeekse  
Martinuskerk aan de Kerkstraat 39 op de woensdag  
en de zondagmiddag open van 14.00 uur tot 
17.00 uur voor de verkoop van boeken. Het grote  
assortiment geeft de koper de kans een leuk boek 
naar keuze te vinden. De opbrengst is bestemd 
voor het behoud en onderhoud van de Giese Toren.  
Heeft u nog boeken teveel? Dan kunt u ze  
schenken aan De Vrienden van de Giese Toren.  
Voor informatie belt u 06 – 1260 4822 of  
06 – 1344 6878 of kijkt u op www.giesbeektorenhoog.nl Tijdens de openingstijden is 
tevens  gelegenheid om de toren te beklimmen en een kijkje te nemen bij de opbouw 
van de traditionele kerstgroepententoonstelling.

Boekenverkoop in Martinuskerk Giesbeek
Ingezonden door:  Jan Wieggers

Woensdag 12 oktober hebben de Vrouwen van Nu 
Angerlo een prachtig herfststuk gemaakt in De 
Meent in Angerlo. Een apart en fleurig stuk, waarbij  
iedereen de vakjes naar eigen inzicht invulde met 
mooie herfstbloemen en –vruchten. Twintig dames, 
en dus ook twintig verschillende stukken, zijn allemaal  
even mooi! De volgende bijeenkomst is de  

afdelingsavond op 27 oktober, ook in De Meent, om 19.45 uur. De heer Kees  
Schipper zal ons dan vertellen over de Hollandse Waterlinie, een verdedigingsmiddel 
dat niet alleen het water tegenhield, maar ook ‘de vijand’. Dames die zin hebben in 
een gezellige avond zijn van harte welkom om vrijblijvend kennis te komen maken. 
Voor informatie over Vrouwen van Nu kunt u kijken op www.vrouwenvannu.nl en 
dan doorklikken naar Gelderland, Angerlo of contact opnemen met Petra Keppel  
(06 - 5357 1644 / vrouwenvannu.angerlo@gmail.com).

Bloemen en water…
Ingezonden door:  Vrouwen van Nu Angerlo

Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl
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Op 22 september ben ik aangeschoven bij een vergadering van 
de Klompenpaden in Giesbeek. 

En ik bofte, want het was volle  
bak, zowel de vrijwilligers 
van het Klompenpad als de  
vrijwilligers van het kids 
Klompenpad waren aanwezig. 
Als er niet 4 afmeldingen  
waren geweest, zouden er 
19 vrijwilligers aanwezig zijn 
bij deze vergadering in het 
Kulturhus aan de Kerkstraat  
in Giesbeek. Dagmar  
Kroeze van Stichting  

Landschapsbeheer Gelderland begeleidt dit proces vanuit de 
Gemeente met kennis van de lokale gemeenschap. 

Maar wat zijn Klompenpaden?
Klompenpaden zijn onverharde, historische paden en gaan door 
landgoederen en boerenland. Het zijn eigenlijk rondwandelingen 
in het agrarische cultuurlandschap. Klompenpaden zijn vooral te 
vinden in Utrecht en Gelderland. 
Het zijn wandelpaden, die tussen zonsopgang en zonsondergang 
open zijn voor wandelaars, die houden van rust en landschap.  
De paden lopen over particulier grondgebied, soms door  
weilanden met vee. Met de grondeigenaren worden afspraken 
gemaakt over de openstelling voor wandelaars. 
Een Klompenpad loop je echter niet op klompen. Als je 
een Klompenpad gaat lopen, trek je stevige (waterdichte)  
wandelschoenen aan, die heb je echt nodig. Ze bieden een  
unieke combinatie van wandelen over herstelde historische  
paden en boerenland. 

Er wordt naar gestreefd om het Klompenpad en het kids  
Klompenpad in Giesbeek in het voorjaar van 2023 te openen. 
Er zijn ongeveer 140 Klompenpaden in Nederland en misschien 
komt het 150ste Klompenpad wel in Giesbeek! De werkgroep 
is al een paar jaar bezig om deze Klompenpaden te realiseren, 
want er komt heel veel bij kijken. Er worden afspraken gemaakt 
met de Gemeente, met Leisureland, met het Waterschap en 
niet te vergeten de plaatselijke boeren. Er moeten vergunningen  
aangevraagd worden en financiële middelen gezocht worden. 
Dat alles kost veel tijd Daarnaast werd de werkgroep erg  
gehinderd door corona, afgezien dat de werkgroep – voor zover  
ik het kon bezien – in enthousiasme en doorzetting niet  

ingeboet heeft. 
Ook is het plan voor de route gaandeweg steeds een beetje  
aangepast. Zo zou het pad in eerste instantie door de  
overnachtingshaven gaan, maar dat is toch gewijzigd. Dat 
bleek helaas niet te kunnen. Het is daarom niet mogelijk 
nu al een kaartje met de route te laten zien. Dagmar vertelt  
enthousiast dat er voor de zuidelijke route een brug over de 
Wetering komt en dat de Gemeente dit voor haar rekening 
neemt. Dat is geweldig nieuws. De brug heeft een overspanning  
van 13 à 14 meter. Ook worden er bankjes langs het pad door 
de Gemeente beschikbaar gesteld. Daarvoor zullen een aantal  
vrijwilligers op pad gaan om te bezien wat mooie plekken 
voor de bankjes zijn en waar paaltjes met de aangegeven route  
moeten komen. De route is ongeveer 11 kilometer, maar er 
is ook een mogelijkheid om halverwege de verkorte route te  
nemen. Deze is dan circa 6 kilometer.

De naam van het Klompenpad en kids Klompenpad is al bekend 
en zal worden: Giese pad en Giese pad Kids. De route van het 
kids Klompenpad is ongeveer 2 kilometer, dus veel korter en 
met de nodige speelelementen onderweg. Ook zullen er op de 
kidsroute 10 vogelhuisjes geplaatst worden. 
Daarnaast wordt er ook een folder gemaakt met de route en de 
nodige weetjes over het landschap, de vogels en de dieren en de 
historie langs de route. Dat is een heel gepuzzel, want het mag 
maar aan een beperkt aantal woorden voldoen. 

Het was voor mij een inspirerende bijeenkomst met veel  
enthousiaste en betrokken vrijwilligers. Ik kijk er nu al naar uit 
om het Klompenpad te lopen en om met mijn kleinkinderen 
samen de kidsroute te ontdekken, want volgens mij gaat het iets 
heel moois worden! 

Klompenpad en kids Klompenpad in en rondom Giesbeek 

Geschreven door:  Anneke Nijman



Op 14 september jongstleden was de vrijwilligersavond van de 
Sint Martinuskerk. Uiteraard vond deze vrijwilligersbijeenkomst  
plaats in de kerk, de thuisbasis van alle vrijwilligers. Hierbij  
werden zij getrakteerd op een heerlijke maaltijd voor al hun 
inzet. En op deze avond vertelde Harry Wieggers, voorzitter van 
het locatiebestuur, dat de kerk onder voorbehoud verkocht is. 
Harry hecht grote waarde aan zorgvuldigheid, vandaar dat hij 
dit nieuws eerst aan de vrijwilligers wilde mededelen, die zich al 
jaren inzetten voor de kerk.

Op 4 oktober heb ik een afspraak met Harry Wieggers en  
Sina de Bouter. Sina is voorzitter van de Stichting Vrienden van 
de Giese Toren. Ook nu vertelt Harry dat zorgvuldigheid voor 
hem in deze heel belangrijk is, gezien de mensen die een bod 
hebben gedaan op de kerk. 
Er was veel animo. Onder hen waren ook heel bijzondere  
gegadigden. Zo was er bijvoorbeeld een gegadigde, die altijd 
graag een kerk wilde hebben. Hij had er zelfs een heel boekwerk 
voor uitgewerkt. Uiteindelijk had hij geen bod uitgebracht. 
Er zijn veel praatjes gehouden en rondleidingen gegeven. Het 

bestuur vond het belangrijk dat iedereen de kans moet hebben  
gehad. Uiteindelijk bleven er 8 serieuze kandidaten over. Zij  
konden een plan maken en dit indienen met een bod bij de  
makelaar. 
MoVe Projectontwikkelaars heeft het hoogste bod uitgebracht 
en heeft nu de gelegenheid gekregen om een project van 17 
appartementen in de kerk verder uit te werken, vergunningen 
aan te vragen enz. Hoe bijzonder moet het zijn om onder deze 
gewelven en dak van de kerk een appartement te bewonen. (Zie 
foto’s). MoVe staat overigens voor Mobiliteit en Verstedelijking. 
Zij hebben reeds de nodige grote projecten op hun naam staan.

Ruim honderd jaar heeft de gemeenschap samen lief en leed 
in deze kerk gedeeld. Mooie vieringen hebben er in deze kerk 
plaats gevonden. Kinderen zijn er gedoopt en hebben het  
vormsel gedaan, mensen zijn er getrouwd en mensen zijn vanuit 
deze kerk begraven. Ze hebben elkaar hier gevonden en zijn 
er altijd voor elkaar geweest. Dat is iets om met z’n allen te  
koesteren. Er zullen nieuwe wegen gevonden worden om elkaar 
te ontmoeten, het geloof te beleven en te vieren.
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De Sint Martinuskerk in Giesbeek is verkocht!
Geschreven door:  Anneke Nijman

Nu het weer mag, was het tijd om aan het begin van de  
competitie met leden en introducees van de GSV’38 Club van 
100 op pad te gaan. Dit keer werd Enschede aangedaan om 
daar de wedstrijd FC Twente tegen Vitesse bij te wonen. Vanaf  
sportpark De Does vertrok zaterdagmiddag 1 oktober de 
groep met de ‘GSV’38 spelersbus’ naar de Grolsch Veste. De  
suppoosten aldaar keken op bij het aanrijden van onze mooi 
bus van Taxi Linsen. Er stond tenslotte ook met grote letters  
‘spelersbus’ op. Ze zwaaiden ons door naar de spelersingang. 
Toen ontstond er lichte paniek bij de suppoosten, want kort 
achter ons zat de echte spelersbus van Vitesse en die werd  
tegengehouden. Onder begeleiding moesten wij terug naar 
de grote parkeerplaats waar nog ongeveer andere 40 bussen 
stonden opgesteld. De nieuwe trainer van Vitesse, Phillip Cocu, 
kwam met zijn team net op tijd aan voor de warming-up. Bij  
binnenkomst in het geweldige stadion werden wij voorzien 
van een lekker broodje warm vlees en een heuse beugel van 

Grolsch. Ook ontvingen wij een shirt met handtekeningen van 
de FC Twente spelers. Het gaf gelijk een warm en vertrouwd 
gevoel. Na een beetje sfeer proeven, werden we naar het  
tribunevak geleid met goed zicht op het veld. De wedstrijd werd 
gewonnen door een fris ogend Twente met 3-0, waarna er nog 
een afzakkertje werd gedaan uit de groene flessen. Daarna weer 
de bus in en met een goed gevoel en een leuke ervaring terug 
naar de Liemers.

Club van 100 GSV’38 bij FC Twente – Vitesse
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Het nieuwe College met het bijbehorend coalitieakkoord van 
de gemeente Zevenaar is voor de zomervakantie afgerond. De 
coalitie bestaat uit maar liefst vijf partijen ‘van links tot rechts’. 
Met vijf mannelijke wethouders en Luciën van Riswijk als  
burgemeester is het een volledig mannenbolwerk geworden. De 
presentatie van het coalitieakkoord door Lokaal Belang, D66, 
PvdA, GroenLinks en VVD heeft de titel gekregen ‘Het moet 
anders en het gaat anders, samen!’. We willen kijken naar wat 
ons bindt in plaats van wat ons verdeelt, is het centrale motto.  
De nieuwe coalitie wil hiermee aangeven dat iedereen mag  
meepraten. De overige partijen in de gemeenteraad, maar ook 
de inwoners, zullen meer bij de politiek betrokken worden. 

Bijzonder is te vermelden dat bij de vijf wethouders geen vrouw 
of jongmanspersoon is te vinden. De IJsseldorpen hebben  
relatief flink wat wethouders kunnen leveren. Zo is er uit ieder 
dorp een vertegenwoordiger te vinden. Aad van Orden (D66) 
uit Lathum, Stef Bijl (PvdA) uit Giesbeek en Toon Albers (Lokaal 
Belang) uit Angerlo. We zochten ze op na 100 dagen wethouder 
te zijn binnen de gemeente Zevenaar en stelden ze ieder enkele 
vragen. 

Toon Albers: 
Was u verrast toen u werd benaderd voor een wethouder-

schap?
“Zie het in mijn geval maar 
als blij verrast! Je bent een van 
de kandidaten voor een nieuw  
college en dan gaat er nogal  
wat aan vooraf. Vorming  
coalitie, aantal kandidaat-
wethouders, en de portefeuille-
verdeling per partij. Ik ben alle 
mensen van mijn partij Lokaal  
Belang dankbaar voor het  
vertrouwen dat ze mij hebben  
gegeven. En daarnaast  
uiteraard ook de vele kiezers. 

Ik zal ze niet teleurstellen.” 

Uw portefeuille is veelomvattend, maar waar liggen uw sterke  
punten betreft de IJsseldorpen? 
“Klopt, een flink takenpakket met daarin veel aandacht voor de  
inwoner en zijn woon- leef- en werkomgeving. Zonder mijzelf op de 
borst te slaa,n denk ik dat het mij goed lukt om in gesprek te gaan en 
te blijven met onze inwoners, verenigingen en instellingen. Wethouder 
of niet, ik sta tussen de mensen en ik blijf gewoon de Toon zoals velen 
mij kennen. Tussen 1998 en 2005 (fusie met Zevenaar) zat ik in 
het laatste college van de oude gemeente Angerlo. De in die periode 
opgedane kennis van de omgeving van Giesbeek, Angerlo, Lathum en 
het buitengebied, maar zeker ook mijn ervaringen uit die tijd met veel 
inwoners, instellingen, verenigingen en ondernemers etc. kan ik nu 
nog volop gebruiken. Het maakt dat ik de gevoelens die daar leven 
goed een plaats kan geven en mee kan nemen bij het nemen van 
een beslissing. Uiteraard geldt dat ook voor de rest van onze mooie  
gemeente. Waarbij ik ervan uit blijf gaan dat iedereen begrijpt en 
snapt dat een wethouder ook wel eens “nee” moet verkopen.” 

Wat maakt de functie van wethouder zo mooi?
“Dat het heel gevarieerd en verantwoordelijk werk is met daarbij  

vele contacten met o.a. inwoners, instellingen, verenigingen en  
ondernemers. Bijna elke dag heeft een andere invulling. De ene dag 
ben je volop bezig met de verkeersveiligheid op buurtniveau, een dag 
later zit je met Rijkswaterstaat of Provincie om tafel over de A12/
A15. (die er n.m.m. heel snel moet komen!)  Zo ben je bezig om de 
groenvoorziening in de hele gemeente flink op te knappen, even later 
zit je met het bestuur van een (culturele) vereniging te praten over de 
wensen en toekomst van die vereniging. Je bent dus dagelijks bezig 
met het wel en wee van de inwoners, verenigingen etc. om er samen 
iets van te maken! Het is en blijft telkens weer een uitdaging om het 
iedereen naar de zin te maken. Het doet mij goed als ik constateer 
dat genomen beslissingen door het College of de gemeenteraad voor 
onze inwoners en dus de hele gemeente goed uitpakken.”

Afgelopen jaren werd het wethouderschap meer dan eens ‘de 
mooiste hondenbaan’ genoemd. Hoe is dat voor u? Houdt u nog 
tijd over voor uw gezin en/of hobby’s?
“Vooropgesteld: ik klaag niet, want wist uit ervaring waar ik aan  
begon. En niet onbelangrijk: mijn vrouw en kinderen weten dat lokale 
politiek een stuk van mijn leven is en steunen mij daar volop in.  
Daarnaast, als je wilt werken moet je doen wat je leukt vindt en zeker 
ook waar je plezier in hebt. Het is echt een flinke (honden)baan, zoals 
men dat noemt. Mensen onderschatten dat nogal eens, merk ik. Een 
intensieve baan waar veel tijd in gaat zitten. Je hebt daarom weinig 
vrije tijd. Maar ook een mooie baan waar je de hele week mee bezig 
bent. Veel vergaderen/overleggen, hele dagen met daarbij gemiddeld 
3 tot 4 keer per week in de avond. Komt (ook als locoburgemeester)  
bij de vele ‘overige verplichtingen’ in de weekenden, waarbij je  
uitgenodigd wordt voor een receptie / jubileum / uitvoeringen /  
carnaval / lokale (schutters)feesten en dergelijke. En dat zijn er in 
een gemeente met een mooie stad en vele dorpskernen nogal wat! 
Door mijn lange politieke werk heb ik trouwens altijd al (te) weinig 
tijd gehad om een echte hobby op te pakken. Dus beperkt het zich 
nu tot thuis met de koptelefoon op muziek luisteren en zo nu en dan 
een (lokaal) concert of lokale sportwedstrijd bezoeken. Liefst dicht bij 
huis dus. En blijft er dan nog tijd over? Samen met mijn lieve vrouw 
Jannie en ons gezin weet ik daar al jaren best een goede invulling 
aan te geven.” 

Aad van Orden:  
Afgelopen juni bent u geïnstalleerd als wethouder. Andere  
wethouders hadden al een termijn achter de rug als wethouder 
of raadslid. Hebt u uw plek als nieuweling in het gemeentehuis 

kunnen vinden?
“Zeker. Ik heb in mijn vorige  
gemeente lang genoeg  
meegelopen om te weten hoe 
een bestuurlijke en ambtelijke 
organisatie in elkaar steekt 
om mijn weg goed te kunnen 
vinden. Daarnaast heb ik in 
die periode veel wethouders 
als adviseur mogen helpen bij 
hun taak, dus ik denk dat ik 
daar ook voldoende van ge-
leerd heb om deze mooie taak 

ook zelf te kunnen vervullen.”

Was u verrast toen u werd benaderd voor een wethouderschap?
“Ja, er stonden een aantal zaken op mijn shortlist ‘dingen die ik nog 

100 dagen wethouderschap in Zevenaar

Geschreven door:  Geert Wieggers

Aad van Orden

Foto: Omroep Gelderland

Toon Albers

Foto: Omroep Gelderland



een keer wil doen’, maar daar stond de functie van wethouder niet 
bij. Feitelijk kwam dit op mijn pad omdat de partij waar ik lid van ben 
(D66) mij benaderde, omdat zij in het nieuwe college de portefeuil-
les Ruimtelijke Ordening en Wonen graag in wilden vullen en zij van 
mening waren dat ik de juiste kandidaat daarvoor was.”

Uw portefeuille bestaat uit ruimtelijke ordening, woningbouw,  
stads- en dorpsontwikkeling, waterveiligheid/hoog  
waterbescherming en vergunningverlening en toezicht. Dat is 
veelomvattend, maar waar liggen uw sterke punten als het gaat 
om de IJsseldorpen? 
“Voor de dorpen binnen onze gemeente is leefbaarheid naar de  
toekomst verreweg het belangrijkste thema. We kunnen allemaal zien 
dat de vergrijzing toe heeft geslagen en dat het in stand houden van 
voorzieningen onder druk staat. Eén van de oplossingen is zorgen 
dat jongeren en senioren in hun eigen dorp betaalbare en passende 
woonruimte kunnen vinden. Dat is om allerlei redenen de afgelopen 
decennia te weinig gebeurd en daar gaan we verandering in brengen.”  

Wat maakt de functie van wethouder zo mooi?
”Wat is er mooier dan in je eigen woonomgeving een bijdrage te  
kunnen leveren aan hoe je stad of dorp er voor de komende  
generaties uit komt te zien? Onze woonomgeving zal veranderen, 
maar ik wil me inzetten voor groei met het behoud van het goede.”
Afgelopen jaren werd het wethouderschap meer dan eens ‘de  
mooiste hondenbaan’ genoemd. Hoe is dat voor u? Houdt u nog tijd 
over voor uw gezin en/of hobby’s?
“Het is inderdaad stevig doorwerken met alle zaken die bestuurlijk 
op ons bordje liggen, maar gelukkig kan ik het zo plooien dat voor 
muziek maken en motorrijden nog steeds tijd is. Daarnaast heb ik 
een partner die me heel erg steunt, zodat we het thuis ook nog  
gezellig houden.”

Stef Bijl: 
Afgelopen juni bent u  
geïnstalleerd als wethouder. 
Andere wethouders hadden  
al een termijn achter de rug 
als wethouder of raadslid.  
Hebt u uw plek als  
nieuweling in het gemeente-
huis kunnen vinden?
“Als herintreder, ik was van 
2014 -2018 ook wethouder in 
het voormalige Zevenaar, trof 
ik oude bekenden en een flink 
aantal nieuwe mensen. Het ge-

meentehuis kende ik nog en wist dus waar ik moest zijn. Deze her-
nieuwde kennismaking is prima verlopen, zowel binnen de gemeente 
Zevenaar als daarbuiten, in de regio. Ik voel me prima op mijn plaats.”

Was u verrast toen u werd benaderd voor een wethouderschap?
“Nee, niet echt. Binnen de PvdA is er een procedure, waarbij in een 
vroeg stadium wordt gezocht naar kandidaat-wethouders. Daarbij 
had ik mij gemeld als kandidaat wanneer wij weer de portefeuille  
zouden krijgen die leek op die uit 2014 -2018. Ik was wel  
vereerd dat de partij vertrouwen in mij had om namens hen het  
wethouderschap in te vullen.”

Uw portefeuille bestaat uit, jeugdzorg, Wmo, volksgezondheid, 
inkomensondersteuning, Participatiewet, schuldhulpverlening, 
armoedebeleid plus diversiteit en inclusie. Dit is veelomvat-
tend, maar waar liggen uw sterke punten als het gaat om de  
IJsseldorpen? 
“Het is een uitdaging om de genoemde beleidsterreinen ook te laten  
gelden voor de dorpen. De gemeente Zevenaar bestaat uit meer 
dan alleen de stad Zevenaar. Je moet dus oog hebben voor de  
bereikbaarheid van (zorg)voorzieningen in de dorpen. Aangezien ik er 
zelf woon, is dat een tweede natuur geworden om bij het maken en 
uitvoeren  van beleid rekening te houden met de consequenties voor 
die dorpen.”

Wat maakt de functie van wethouder zo mooi?
“Je kunt direct invloed uit oefenen op wat een gemeente kan doen 
voor de gemeenschap van Zevenaar. In de functie van wethouder  
ontmoet je vele mensen in allerlei functies en hoedanigheden. Je komt 
op plaatsen waar je normaliter niet zou komen of heen zou gaan. 
Door het leggen van deze contacten kun je dingen goed duiden en 
kansen zien en die dan ook benutten.”

Afgelopen jaren werd het wethouderschap meer dan eens ‘de 
mooiste hondenbaan’ genoemd. Hoe is dat voor u? Houdt u nog 
tijd over voor uw gezin en/of hobby’s?
“In het huidige tijdsgewricht zie je steeds meer polarisatie. Dat 
merk je ook als wethouder op de manier waarop je wordt benaderd.  
Gelukkig niet altijd. Soms lopen dossiers niet zoals zou moeten, 
daar moet je dan veel (extra) tijd in steken. Je bent 24 uur per dag,  
7 dagen in de week wethouder en dat maakt dat je soms geleefd 
wordt. Ik zorg dat ik genoeg tijd blok in mijn agenda om toe te komen 
aan mijn gezin en hobby’s.”

We danken de wethouders voor hun openhartige antwoorden  
en zullen ze mogelijk nog een keer aan de mouw van hun  
colbertje trekken met vragen, indien noodzakelijk. 
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Stef Bijl

Foto: Omroep Gelderland

Nu het najaar lijkt te zijn 
begonnen, kunnen we  
starten met het realiseren 
van de ontmoetingsplek bij 
het gemaal in Giesbeek. In 
week 43, en dat valt samen  

met de herfstvakantie, starten lokale ondernemers met de  
eerste activiteiten: Gebr. Arends, Ebbers Bouwbedrijf en  
Senhorst Grondwerken. Gedurende de werkzaamheden zal het 
huidige bankje worden weggehaald. Maar enkele weken later is 
er dan een nieuwe zitplek met meer ruimte om te vertoeven 
en te genieten van de omgeving. Volg de voortgang via onze 
Facebook-pagina ‘Dorpsplatform Giesbeek’ of via onze website 

http://dorpsplatformgiesbeek.nl
Heb je zin om ook betrokken te zijn bij dit soort projecten of 
heb je zelf een idee voor het Dorpsplatform? Neem contact 
met ons op. 

Realisatie ontmoetingsplek bij het gemaal
Ingezonden door:  Dorpsplatform Giesbeek
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CV Knor- en Knalpot Giesbeek. 
PrinsenKeuzeAvond of PrinsessenKeuzeAvond? 

De 11e van de 11e nadert en dat betekent dat voor vele 
mensen de carnavalskriebels al weer op komen zetten. Bij 
 carnavalsvereniging Knor- en Knalpot kunnen ze niet zolang 
wachten. Op zaterdag 5 november breekt hier namelijk het 
feest al los. Bij het Hof van Giesbeek vindt hier dan de jaarlijkse 
drukbezochte PrinsenKeuzeAvond plaats. De grote vraag “Wie 
o wie” staat weer centraal. Daarmee doelt men natuurlijk op: 
wie wordt de nieuwe Prins carnaval in Giesbeek. Toch komt de 
vereniging dit jaar met een verrassing. Er wordt géén nieuwe 
Prins onthuld! Ondanks grote inspanning van het bestuur en de 
leden, bleek het een onmogelijke taak om ook maar één man 
uit Giesbeek te vinden die bereid was om dit seizoen de functie  
van Prins te vervullen. En zoals altijd, als de mannen het af laten  
weten, moeten de vrouwen het maar weer opknappen.  
Aankomend seizoen gaan wij in Giesbeek carnaval vieren met 
een Prinses aan het roer! Dit betekent ook dat de traditionele 
Prinsenlotto is omgedoopt tot Prinsessenlotto en dat er tien 
dames gevonden zijn die naast de Prinses het erg leuk vonden 
om deze lottolijst compleet te maken. Waagt u ook een gokje 
wie onze Prinses wordt? De uitslag kunt u bijwonen tijdens onze 
PrinsessenKeuzeAvond op zaterdag 5 november. Vanaf 20.30 
uur wordt er gestart met een officieel programma met o.a. het  
aftreden van het huidige prinsenpaar, optredens van de drie 
dansgardes en natuurlijk het bekend maken van de nieuwe  
Prinses. Daarna gaan de tafels en stoelen aan de kant en wordt 

er onder de muzikale klanken van DJ Henri tot 01.00 uur flink 
doorgefeest. Bij deze is iedereen uitgenodigd deze avond bij te 
wonen. Entree bedraagt €8,-, (zaal open vanaf 19.45 uur). 

Ingezonden door:  CV Knor- en Knalpot
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Voor het eerst in de geschiedenis moest het Lathums feest 
door corona twee jaar achtereen worden geschrapt, maar dit 
jaar ging het meer dan voorheen volop los. Het was eerst weer 
even wennen, maar de draad werd snel opgepakt en iedereen 
liep weer met een glimlach in de gezellig aangeklede feesttent 
in Lathum. Vasthouden aan gewoontes, beetje schakelen en  
inschatten, want ook al is de basisschool nu gesloten, de  
organisatie van het Lathums feest wist toch invulling te geven 
aan deze 117e editie van dit volksfeest. 

Vroeger vs. nu
Kijken we terug in de tijd, de 50-er en 60-er jaren, dan zien we 
achternamen zoals Buurkes, Wolsink, Koenhen, Ribbers, Katgert  
en Beekman eruit springen als bestuursleden. De stukjes 
dna zijn goed overgedragen in het dorp en er komen enkele  
achternamen weer terug in het huidige bestuur, waaronder  
Ribbers en Koenhen. Nu staat Ferdi Kunne aan het roer als 
voorzitter van het Lathums feest en hij wordt gesteund door 
een leuke groep enthousiaste bestuursleden. In het verleden 
werd het feest gegeven onder de naam ‘Oranje vereniging’, maar 
in 1975 werd de naam veranderd in ‘Feestvereniging Lathum’ 
hoewel de oude naam nog lang terugkwam in officiële stukken. 
Het feest werd ook nooit in het gehele weekend gehouden, 
maar meestal aan het einde van de week. Hoewel in 1964 het 
volksfeest op een dinsdag en woensdag werd gehouden in een 
danstent van niet langer dan 24 meter. Opvallend dat toen ook 
de firma Visser de verhuurder van de tent was en anno 2022 dat 
nog steeds is. 
De danstent van vroeger is niet meer te vergelijken met de  
huidige moderne feesttent. Het traditionele vogelschieten begon 
vroeger op de eerste dag om 9.00 uur in de ochtend en destijds  
werd het feest geopend bij de pastorie waar de vendeliers hun 
best deden voor de dominee en de burgemeester. Uniek aan 
dit volksfeest is dat omstreeks 1975 het vogelschieten op de  
openingsavond wordt gehouden. Voorafgaand is er  
traditiegetrouw het ophalen van het koningspaar en een  
muzikale rondgang met bijbehorende optocht door het 
dorp. Uniek aan dit avondgebeuren is dat er met behulp van  
kunstlicht wordt geschoten op de houten vogel. Er zijn wel meer 
verenigingen die in de avonduren het vogelschieten houden, 
maar men begint dan eerder en men maakt dan nog gebruik van 
het daglicht. Voor zover wij kunnen nagaan, wordt er alleen nog 
in een buurtschap op de Veluwe op gelijksoortige manier het 
vogelschieten afgewerkt. Lathum is hierin dus zeker bijzonder te 
noemen om in de duisternis het vogelschieten te houden. 

181 schoten
Na de openingsspeech van  
wethouder Aad van Orden mocht 
hijzelf het eerste schot lossen 
op de houten vogel.  Op die  
donderdagavond was het een 
gezellig samenzijn met opvallend  
veel jonge mensen. Het  
vogelschieten naast de feesttent 
was enkele jaren geleden nog een 
mannenaangelegenheid, maar in 
Lathum schieten nu ook dames 
mee. Inmiddels hadden zich 29 
schutters aangemeld, waaronder  

5 dames. Het werd een gezellige strijd tussen jong en oud 
waar met name de jonge heren en dames fanatiek voor het  
koningsschot wilden gaan. Zo ook de 21e jarige Kim Ribbers, 
die graag de mannen wilden pushen en laten zien dat ook 
dames wel degelijk kunnen schieten. Kim schiet nu voor de 
tweede keer mee. Binnen haar gezellige groep van vrienden en  
vriendinnen stond ook de 23e jarige Paquita Lambregts, die zich 
voor de eerste keer had inschreven. De dames waren niet bang 
om koningin te worden, want met volle overgave wisten zij de 
kogel door de houten vogel te jagen. Na 181 schoten viel de 
vogel van de pin en het nieuwe koning van het Lathums feest 
werd Joost du Croix. Samen met zijn vrouw Arianne vormen zij 
het koningspaar. Na het binnenhalen van de koningspaar, onder 
muzikale begeleiding van DJ Henry, barstte het feest los in de 
goed gevulde feesttent. Veel oud-Lathummers waren aanwezig 
om weer eens te buurten en bij te kletsen onder het genot van 
een drankje. 

Geschreven door:  Geert Wieggers    Foto’s:  Berry Schoolderman 

Dorpsfeest Lathum gezellig als vanouds



reizen naar Italië. Mijn vriend heeft alleen  
al een aantal weken een hoest en de  
huisarts adviseert een longonderzoek 
(waarschijnlijk astma). 3 dagen is nu bijna 
3 weken. Ondertussen zijn we warm, 
droog en schoon. Het houtkacheltje 
en het dagelijkse gepamper van onze  
ouders went snel. Ondanks het  
comfort voelt deze periode van stilstaan  
niet perse fijn. We willen reizen,  
avonturen beleven en vrij zijn. In  
Nederland stap je snel terug in je 
oude leven met dezelfde patronen en  
gewoontes. Vrijdags naar de markt,  
lunchen bij je favoriete lunchtent en 
mijn lievelingsmensen dagelijks zien. Ook 
het hebben van een agenda, de snelheid  
waarin iedereen langs raast en veel  
binnen zijn. Na 3 weken voelen de 
8 maanden reizen snel alweer “even  
geleden”. Het stilstaan, even ons gewone  
vertrouwde leven met geen nieuwe  
prikkels, helpt met verwerken van  
afgelopen maanden. Het is een gekke 
mix van ongemak en geluk. De toekomst  
begint dichtbij te komen, want onze reis 

De zon achterna 
We zijn alweer 8 maanden op reis. Na 
6 weken door het prachtige Noorwegen 
te hebben gereisd hebben we behoefte 
aan een wat droger en warmer klimaat. 
In ons kleine busje zijn we afhankelijk 
van het weer of we buiten kunnen koken  
en leven. Na een week bijna non stop  
regen was alles vochtig en wij prikkelbaar.  
We besluiten dus met de warmte van 
de zon mee te reizen en zakken af naar 
het zuiden. Met een cruiseschip van  
Kristiansand naar Eemshaven hebben we 
een directe verbinding inclusief een eigen 
bed en douche! We komen dus schoon 
aan in Nederland. Het idee is een dag of 
3 in Nederland te zijn en dan door te 

Lifestyle
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Geschreven door:  Lisa Riesmeijer

Reisblog

was vooraf gepland voor 1 jaar maar 
we zijn nog niet klaar. Keuzes moeten  
gemaakt worden, maar wat ik zeker weet 
is dat ik geen keuzes over de toekomst 
ga maken als ik in mijn oude leventje zit. 
Italië trekt aan me en ik kan niet wachten 
om weer afstand te nemen.

Lisa

Traditiegetrouw is het begin van het schooljaar voor groep 8 
van de Paulusschool in Giesbeek spannend, want de werkweek 
of het schoolkamp komt eraan. Ook dit jaar. De tweede week 
stond in het teken van de werkweek. En gewerkt hebben we! 
Educatie en ontspanning zijn de twee sleutelwoorden, die horen  
bij het jaarlijkse kamp dat vier dagen duurt en waarin de  
kinderen samen optrekken. Ontdekken van het Drouwenerzand  
tijdens een speurtocht, avondspelen waarbij kennis en snelheid  
gecombineerd worden bij het in tweetallen een slagzin oplossen.  
Natuureducatie is ook een mooi onderdeel van het kamp. 
Met het maken van bodemprofielen gaan we de diepte in,  
paddenstoelen determineren met een loep en boek, in het bos 
sporen zoeken van dieren, de hoogte van een boom meten 
met een meetlint en driehoek. Excursies zijn er eveneens. En 

dat wordt kiezen: een poelenexcursie of het Hunebedmuseum  
in Borger? Voor elk wat wils. Op de laatste avond komen 
de creatieve talenten aan bod: zang, dans, toneel, poëzie en  
verhalen vertellen. Alle kinderen zetten hun beste beentje 
voor. Een avond om niet te vergeten. Maar aan alles komt een 
eind. Maar niet zonder eerst in Emmen ‘Wildlands’ bezocht te  
hebben. Een stralende en zonnige dag. Ook hier weer  
ontspanning en inspanning. In vijf groepen door het prachtige 
park: bewonderen van de fameuze vlindertuin, wandelen door 
een Afrikaans dorp en het maken van een safari over de savanne. 
We griezelen bij de leeuwenrots met het nieuwe mannetje Jafar. 
Ook de binnenspeeltuin en de achtbaan bezoeken. Werkweek 
in groep 8 op de Paulusschool: een traditie om trots op te zijn. 

Fantastische werkweek op De Kwartjesberg in Drouwen
Ingezonden door: Groep 8 van de Paulusschool.
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De dag na de kermis direct een grote schoolreünie organiseren 
in de feesttent, die dan toch nog al op het kermisterrein staat? 
Hoe mooi kwam dit uit voor de actieve Nataschja Künne, Miep 
van Hunen, Arianne du Croix, Linda Künne en Judith Ribbers.  
Dit vijftal, links en rechts gesteund door hun partners en  
mededorpsgenoten, stonden garant voor een onvergetelijke  
happening op een locatie achter de voormalige  
Ds. Jonkersschool. Bijzonder is dat geen één van dit vijftal 
op deze school heeft gezeten. Ieder is  op haar eigen manier  
betrokken geraakt en heeft goede herinneringen aan de  
basisschool. Een gedreven groep dames, die elkaar prima  
aanvullen. Zo komen Judith, Nataschja en Linda van oorsprong 
uit Giesbeek en wisten de Lathumse ‘knullen’ hen te overtuigen  
van de kracht van Lathum. Na het moederschap werden ze  
actief als hulpouder op de dorpsschool. Ze kijken met veel  
plezier terug op de jaren dat hun kroost op de Ds. Jonkersschool 
zat. Niet alleen als hulpmoeder waren ze actief, maar ook als  
luizenmoeder, musicalassistent, voorleesmoeder, met  
schoolkamp mee, oudercommissie, bibliotheek, feestavonden, 
noem maar op. 
Toen onze kinderen van school af waren, bleven we betrokken 
tot aan de sluiting in 2021. De school ging in dat jaar definitief 
dicht, omdat er te weinig kinderen op zaten volgens de geldende 
opheffingsnorm. De meeste kinderen uit Lathum zitten nu op De 
Wiekslag in Duiven. Generaties dorpsbewoners zijn vertrouwd 
geraakt met de Jonkerschool, die 99 jaar een zeer belangrijke rol 
heeft gespeeld in dit IJsseldorp. Het honderdjarig bestaan haalde 
de school nét niet, maar wat overblijft zijn 99 bijzondere jaren. 
Het geeft een vreemd gevoel als je door het lege schoolgebouw  
loopt. Een hol geluid van mijn voetstappen zijn duidelijk  
hoorbaar. De lege haakjes, waar normaal de kinderjassen aan 
hangen, illustreren de werkelijkheid. Waar zouden de kinderen  

elkaar nu treffen of  
afspreken, waar gaan ze  
spelen,  vroeg ik mezelf af en 
loop vervolgens door naar 
de inmiddels volgestroomde 
feesttent met oud-leerlingen 
en oud-leerkrachten. In de 
fleurig aangeklede feesttent 
wordt een ieder nogmaals 
individueel welkom geheten 
door een van de vijf dames. 

Iedere deelnemer, en dat waren er ruim 300, heeft bij de ingang 
op het schoolplein een naambordje met een kleurtje ontvangen 
dat overeenstemt met de instroomjaren. In de feesttent waren  
aan de zijkant grote schermen met klassenfoto’s opgesteld  
en natuurlijk ook in het zwart-wit toen kleurenfoto’s nog niet 
op de markt waren. De jaarverslagen, fotoboeken en enkele  
rapporten lagen op een grote tafel waar men eveneens het  
jaarsalaris, uitgedrukt in wedde, van een docent kon inzien. De 
bedragen waren overigens in guldens. 
De oorsprong van de school was voor de oorlog te vinden in 
een ruimte aan de Koestraat, nabij het restaurant Zoetzand. Het 
was namelijk Ds Jonkers die op 29 april 1921 een samenkomst  
bijeen riep voor Vereniging voor het Onderwijs. De  
openingsdag van de christelijke nationale school was, met een 
kerkdienst vooraf, op 20 november 1922. De bouw van de  
officiële school was later naast de kerk, schuin tegenover de 
huidige school. In 1951 heeft men de huidige school gebouwd 
en die werd toen geopend door burgemeester van Riel. In de  
jaarverslagen van de kinderen vielen mij bekende namen op. 
Zo was Jeroen Wieggers een rustige jongen en bij de stoere  
Pepijn Nijland thuis hadden ze net een jonge hond. Midden in de 
feeststent zat een groepje dames op leeftijd. Op de naamkaarten  
waren de namen zichtbaar van Greetje Katgert (geb 1932),  
Anneke Buurkes (geb 1931) 
en als oudste in de feesttent,  
Johanna Methorst (geb 1925).  
De dames vonden het  
bijzonder gezellig en waren  
druk met elkaar aan 
het praten om bekende  
gezichten een naam te  
geven. Johanna gaf aan dat 
toen zij naar school ging 
er nog geen kleuterschool 
was en klas 1, 2 en 3 bij  
elkaar zaten met ongeveer 12 kinderen. Ook klas 4, 5 en 6 zaten 
bij elkaar. Na school was er weinig tijd om te spelen, maar ze  
hadden toch veel lol samen. Ze moesten thuis werken, want zo 
makkelijk ging het allemaal niet als vandaag de dag, sprak één van 
de aanwezige dames. Wel kregen ze al vroeg handwerken, zoals 
borduren op school. Op het rapport kregen ze ook nog een 
cijfer voor vlijt, gedrag en ijver. 
De jongste op de reünie was Nina Adema (geb 2015), die ergens 
in de zaal haar draai had gevonden tussen de vele aanwezigen. 
Achter in de feesttent werd men per instroomjaar op de foto  
gezet. Ook was er een ruimte om met je schoolvriend of - 
vriendin op de foto te gaan. Wethouder onderwijs Stef Bijl sprak 
namens de gemeente een woordje hoe bijzonder het onderwijs 
voor dit dorp is geweest en door landelijk opgelegde normen 
niet meer te behouden was. Want de Ds. Jonkerschool was er 
al die jaren niet alleen voor het onderwijs, maar het verbond 
ook de mensen in het dorp. De school ligt in het hart van 
Lathum, het is een ontmoetingspunt. De langstzittende directeur  
- Jan Breukelaar, maar liefst 30 jaar verbonden aan de  
Ds Jonkersschool - gaf nog een leuke speech en nam op het 
podium interviews af. Bijzondere levensverhalen werden  
opgetekend bij de vele aanwezigen en het was samen zwijmelen 
bij de onvergetelijke herinneringen aan vroeger. De reünie was 
daarmee geen neerslachtig gebeuren. Er werd tot slot geproost 
op de toekomst en de saamhorigheid van Lathum.

Onvergetelijke happening tijdens reünie Ds Jonkersschool Lathum
 

Geschreven door:  Geert Wieggers    Foto’s:  Berry Schoolderman 



De wijkagent vertelt…

Afgelopen periode zijn er 
helaas meerdere diefstallen  
en inbraken geweest in 
voornamelijk Giesbeek en 
ééntje in Lathum. Hieronder  
een kleine greep uit de  
incidenten die eruit springen. 

Diefstallen
Op 11 september vond 
rond 05.30 uur een diefstal 
plaats van een bedrijfsterrein 

aan de Koestraat in Lathum. Dezelfde dader heeft vervolgens  
meerdere spullen gestolen bij een bedrijf aan de Uitmaat in 
Giesbeek. De dader herkende ik op de beveiligingscamera van 
eerdere diefstallen in Giesbeek. Hij zal op een later moment 
worden aangehouden en zich moeten verantwoorden. 

Op 12 september hebben omstreeks 01.50 uur twee daders 
ingebroken in het gebouw van de Schutterij in Giesbeek en zijn 
er vandoor gegaan met een buit die niet de moeite waard was. 
Ook zijn de daders bezig geweest op het industrieterrein in 
Giesbeek op de Uitmaat. Deze beelden zijn uitgezonden op 19 
oktober (en terug te zien) bij Bureau Gelderland en staan op 
mijn Instagram.

Op 17 september heeft om 00.48 uur een man ingebroken in 
een boot en een laptop weggenomen. Hoewel de dader op 
beeld staat is de diefstal niet te zien. Vermoedelijke dader is wel 
een bekende van de politie en heeft inmiddels op de meeste  
havens een locatieverbod gekregen. Ook zijn er sinds het  
verbod geen diefstallen (van o.a. brandstof) meer geweest in de 
haven. Ra ra hoe kan dat… Ook is de man niet meer op de  
Rhederlaag gezien met zijn boot.

Rijbewijs ingevorderd
Bijna vaste prik in deze rubriek: een ingevorderd rijbewijs 
op de Rivierweg in Lathum. Nu was het een 18-jarige jongen 
uit Renkum, die gecorrigeerd 54 kilometer te snel reed op  
30 september rond 20.50 uur. 

Verdachte situatie
Op zaterdag 1 oktober troffen collega’s rond 08.00 uur op de 
Greffelkampseweg ter hoogte van de stort een bestelauto. Hierin  
zaten twee Duitsers die zich tot aan de assen in de blubber  
hadden vastgereden. Ze hadden een zeer onlogisch verhaal 
en beide heren kwamen in Duitsland voor voor diefstallen.  
Collega’s hadden het vermoeden dat ze op inbrekerspad waren 
geweest en zich toen hadden vastgereden. Helaas, ze hadden 
nog geen buit. Dus de heren veel succes gewenst… met het 
uitgraven van hun bus.

Vuurwapens in woning
Afgelopen maand zijn er tijdens een doorzoeking in een woning  
in ons gebied meerdere vuurwapens aangetroffen. Hiervan  
waren er een aantal echte vuurwapens, een veerdrukwapen en 
een  airsoftwapen. De bewoner is aangehouden. 

Inbraak
Helaas ook een woninginbraak aan de Barenbroeklaan in  
Giesbeek. Op de vele beveiligingsbeelden uit de omgeving en uit 
getuigenverklaringen werd duidelijk dat drie daders op vrijdag 
7 oktober tussen 02.15 uur en 06.00 uur hebben ingebroken in 
de garage van een woning. Helaas lukt het op het moment nog 
niet te achterhalen wie de daders zijn. Ze zijn in ieder geval een 
aantal uren in de weer geweest in onder deze deze straat. 

Contact wijkagent
Een afspraak kan gemaakt worden op een moment dat het 
schikt. Via 0900-8844, florus.noppen@politie.nl, www.politie.nl 
of via Instagram: @wijkagent_florus.

Florus Noppen
Wijkagent Lathum, Giesbeek, Angerlo en Zevenaar-Noord (buitengebied) 

      @wijkagent_florus
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Wist je dat er in onze  
gemeente ook een groep 
jeugdbrandweer is?
Ben je tussen de 12 en 18 
jaar oud? Dan kun je bij de  
jeugdbrandweer. Je krijgt 
les in bijna alles wat met de  
brandweer te maken heeft 
en je kunt meedoen aan  
wedstrijden. Het is niet alleen 
leerzaam, maar vooral ook 
leuk en gezellig! Er bestaan 

zo’n 156 jeugdkorpsen, verdeeld over het hele land. Tijdens de  
oefenavonden, die door echte brandweermannen en -vrouwen  
van het brandweerkorps worden georganiseerd, leer je veel 
over het brandweervak. Bijvoorbeeld hoe brand ontstaat en 
hoe je een brand blust. Maar de brandweer doet meer dan  
alleen blussen. Zo leer je bijvoorbeeld ook hulpverlening en de  
organisatie van de brandweer. En je mag zelf aan de slag met 
EHBO, brandveiligheid in en om je eigen huis en hoe je an-

deren tips kunt geven over brandveiligheid. Ook wordt de  
jeugdbrandweer ingezet bij open dagen, demonstraties of bij  
bijvoorbeeld oefeningen. Tijdens de oefeningen trainen we voor 
de plaatselijke en landelijke wedstrijden. 

Onlangs heeft de ploeg van aspiranten (15 t/m 18) de 6de plaats 
van Nederland gehaald! Alle jeugdleiders zijn hier natuurlijk  
ontzettend trots op. Van de 156 jeugkorpsen 6de worden is  
natuurlijk hartstikke goed. In Zevenaar oefenen wij op 
de vrijdag avond van 19.00 uur tot ongeveer 21.00 uur. 
Ken of ben jij iemand die dit interessant vindt, mail naar  
zevenaar@jeugdbrandweer.nl om een keer te komen kijken en 
wellicht zie ik jou terug tijdens de oefening!
Wanneer jij je aanmeldt, krijg je de beschikking over je eigen 
bluspak, bluslaarsen, blushandschoenen en een brandweerhelm. 
Zo kun je alle oefeningen veilig bestrijden.

Uitrukken afgelopen periode
Op 22 september werden wij opgeroepen voor een voertuig te 
water aan de Rivierweg, Lathum. Echter 2 minuten later werd de 

Joris Senhorst
Brandweer Giesbeek
      Brwgiesbeek         @Brandweergiesbeek        BrwGiesbeek

De brandweer vertelt…



Kerkdiensten
R.K. Parochie St. Willibrordus Zevenaar, 
Locatie St. Martinus Lathum/Giesbeek

Voor de maandelijkse viering op dinsdag zijn bewoners van  
Binnenrijk e.a. van harte welkom. 

1 nov. 10.00 uur woord-communieviering 
 pastoraal team
5 nov. 19.00 uur allerzielenviering Jan Ubbink 
 en Ceciliakoor, Allerzielenviering
19 nov. 19.00 uur Jan Ubbink, Ceciliaviering 
27 nov. 10.00 uur Oecumenische viering 
 Ds W van Wateren met medewerking van het  
 Ceciliakoor

U kunt ook gebruik maken van het YouTube kanaal van de 
parochie: RK Liemers – Parochie Sint Willibrordus
Op deze manier wordt elke zondag om 10.30 uur de Mis 
verzorgd door het pastoraal team

PKN kerk Lathum-Giesbeek

Voor actuele informatie over de diensten en de  
ontmoetingen na de diensten verwijzen wij u naar de website 
van de Lathumse kerk.
Alle diensten worden ook via een live stream uitgezonden. 
Deze link vindt u eveneens op de website. 
www.kerklathum.nl

23 okt. 10.00 uur ds. J.W. Overvliet uit Rheden 
30 okt. 10.00 uur ds. G. Jansen, predikant 
 Lathum/Giesbeek
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“Touch of Gold”

Carnavalsvereniging De Deurdouwers uit Angerlo presenteert 
op zondag 30 oktober haar jaarlijkse pronkzitting. Komt u ook?
Tijdens de middag nemen wij afscheid van onze Prins Mark 
en Jeugdprins Kay. Daarnaast zullen we de nieuwe Prins en 
Jeugdprins(es) onthullen. Wie oh wie zal dit jubileumjaar gaan 
regeren over het rijk der Deurdouwers? Er zijn weer tal van  
optredens en onze Dansgardes zullen u verrassen met  
fantastische dansen. Op zaterdagavond zal nog eenmaal onder 
aanvoering van Prins Mark en Jeugdprins Kay zalencentrum De 
Meent uit zijn voegen barsten. Samen met feestband FANTIX zal 
er een grandioze feestavond worden gehouden. Het thema van 
ons 44-jarig bestaan is ‘Touch of Gold’. Het zou leuk zijn als u 
hier ook aan meedoet. 

Ingezonden door:  De Deurdouwers

melding ingetrokken. Dit betekent dat onze hulp niet nodig was.

Zaterdagmiddag 1 oktober werden we opgeroepen voor een  
middelbrand (wat later opgeschaald werd naar een grote brand) 
aan de Barend Ubbinkweg, Doesburg. Op locatie was een  
hydraulische leiding geknapt. De olie was in brand gevlogen.  
Samen met verschillende korpsen hebben we de brand  
bestreden.

Op 4 oktober werden wij opgeroepen voor een gaslek buiten  

aan de Meentsestraat, Giesbeek. Op locatie was tijdens  
werkzaamheden een gasleiding geraakt. Door het aanwezige 
personeel was er al tape om de leiding gedaan. Wij hebben 
het gecontroleerd en gestabiliseerd. Daarna hebben wij naar  
Liander de overdacht gedaan en konden we huiswaarts.

Donderdagochtend 13 oktober werden wij opgeroepen voor 
een reanimatie aan ’t Melkpad, Lathum. Omdat dit een medisch 
incident is, doen wij hier verder geen uitspraken over.

Schutterij EMM Giesbeek

Ledenvergadering
Zondag 27 november 2022
Aanvang: 11.00 uur.
Lokatie: Schuttersgebouw
Meentsestraat 40.
De leden zijn van harte uitgenodigd op
deze vergadering, de vergaderstukken
zijn ter inzage aanwezig.

Ingezonden door:  Bestuur Schutterij EMM Giesbeek

Rabo Clubsupport 
stemmers bedankt
De stemperiode van de Rabo Clubsupport is achter de rug.  
Vorige week vrijdag kregen de Oranje Evenementen Giesbeek 
en GSV’38/Judokwai de uitslag te horen nadat de stemmen  
waren geteld en de bedragen kenbaar gemaakt. De verenigingen 
zijn weer erg blij met deze bijdrage en steun vanuit de bevolking 
en willen iedere stemmer hiermee hartelijk bedanken!
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Met een goed gevoel en lachend gezicht kijkt Johan Gores (65) terug op zijn fietstocht van 
Giesbeek naar Berlijn (Duitsland). Johan deed al ervaring op tijdens zijn eerdere fietstocht 
(in 2018) toen hij samen met fietsmaten Bart Katgert en Frits Elkink naar Santiago de  
Compostella (Spanje) afreisde. Nu wilde hij ervaren hoe het is om alleen de uitdaging aan te 
gaan. Om alleen te zijn, komen meer aspecten om de hoek kijken, zoals alleen je tent opzetten, 
alleen koken, alleen navigeren, alleen indrukken met jezelf delen en alleen contacten leggen. 
Over dit laatste was het voor Johan verbazingwekkend hoe snel dat ging. Gelukkig is Johan 
een vlotte prater en dat scheelt, zelfs in het Duits. Met zijn passende bagage van ongeveer 20  
kilogram en zijn Santos Trekking Bike - waar door Doornbikes uit Giesbeek een maatwerk zadel 
op was gezet - zette hij de route naar Teutoburgerwald zelf uit. Vervolgens pakte hij een route 
op uit een boekje dat eerder door iemand anders was uitgezet en ging hij over tenminste 40% 
onverharde wegen en door veel bos. Voor deze tocht, van ongeveer 750 kilometer, deed hij zijn 
basisconditie op via De Hofrijders uit Giesbeek, waar hij twee keer per week de kilometers 
in groepsverband wist weg te trappen. Gelukkig had Johan onderweg geen pech aan zijn “Rolls 
Royce”. Wel zat het weer niet altijd mee, want van tijd tot tijd viel er regen. Overigens was 
langs de route voldoende fruit te plukken dus aan vitamine C geen gebrek. Het viel Johan op 
dat de huizen en het aanzicht in de voormalige DDR anders waren dan in het westelijk deel. Na  
aankomst in Berlijn bracht hij een aantal nachten door in een groot hostel voor 700 personen. 
Hij lag daar op een kamer met acht personen met verschillende nationaliteiten en dat gaf een 
mooie harmonie. De terugreis naar Giesbeek heeft Johan met de trein afgelegd en vanaf station 
Hengelo weer verder op de fiets naar het IJsseldorp. De plannen voor een volgende tocht staan 
al op een schets en dan weer samen met fietsmaat Bart Katgert naar Rome. Het Angerlo’s 
Nieuws blijft deze uitdaging volgen.

Johan Gores op de fiets naar Berlijn 
Geschreven door:  Geert Wieggers

Op woensdag 2 november is er om 19.30 uur in de Galluskerk 
in Angerlo weer een herdenkingsbijeenkomst om stil te staan bij 
wie ons in het voorbije jaar, of al langer geleden ontvallen zijn. 
Een samenzijn voor iedereen, ongeacht de levensovertuiging.

Het is een oude traditie om begin november stil te staan bij 
overleden dierbaren. Ook dit jaar organiseert de Protestantse  
Gemeente te Angerlo-Doesburg daartoe weer een  
herdenkingsbijeenkomst in de Galluskerk. Daarin zullen  
prachtige teksten worden voorgedragen en worden liedjes live 
ten gehore gebracht. In dit samenzijn worden ook de namen 
genoemd van wie ons het voorbije jaar of misschien ook wel 
langer geleden ontvallen zijn en wordt een kaars voor hen  
aangestoken.

Na afloop is er gelegenheid om elkaar nog even te ontmoeten 
en een kopje koffie of thee te drinken. Info:
anja.beckmans22@gmail.com / s.sniederjurg@icloud.com

Daarnaast is er de eerste 2 weken van november de expositie 
Verlies en Troost in de Galluskerk. 
Deze expositie zal ook na de herdenkingsbijeenkomst te zien 
zijn. Het zijn 7 graVuren geschilderd met vuur op hout door 
André Bikker gebaseerd op de poëzie van  Dirk Engelage.
Op zondag 6 november, is er in het kader van deze expositie 
(gravuren) een bijeenkomst om 15 uur in de Galluskerk. 
Naast de  expositie is er poëzie, muziek en twee korte  
bemoedigende verhalen over verlies en troost.  Dirk Engelage 
zal delen uit zijn eigen ervaring van verlies en troost in eigen 
kring en zijn jaren lange praktijk in het pastoraat. 
André Bikker zal als beeldende kunstenaar en retraite  
begeleider delen over verlies van gezondheid en werk. Beide 
zullen ook een denkrichtingen geven over hoe om te gaan met 
deze vaak belastende onderwerpen. 
Meer informatie en reserveren via www.andrebikker.nl

Lichtjesavond in Angerlo op 2 november 2022
Ingezonden door: Sandra Snieder-Jurg

Ook in 2022 is er tijdens de week van Dierendag weer  
gecollecteerd voor de Dierenbescherming.
In Giesbeek, Angerlo en Lathum bracht dit (samen met de  
donaties via de QR code) € 1562,70 op.
Per plaats: 
Giesbeek € 642,85 (+ QR € 130,00)
Angerlo € 81,25 (+ QR € 11,00)
Lathum Dorp € 307,59 (+ QR € 52,50)
Lathum Riverparc € 270,51 (+ QR € 67,00)
Hartelijk dank namens de Dierenbescherming aan de gevers en 
natuurlijk ook voor de collectanten.

Collecte Dierenbescherming
Ingezonden door:  Martijn Fohr

Het bestuur van drumfanfare Red & Black Giesbeek laat weten 
dat de vereniging stopt met haar activiteiten. Het aantal leden is 
in de afgelopen periode te klein geworden om muzikaal gezien 
levensvatbaar te zijn. In de eerstvolgende editie van het Angerlo’s 
Nieuws zullen we hier uitgebreider op in gaan.

Muziekvereniging 
Red & Black stopt
Ingezonden door:  Red & Black
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Agenda
Open Tafel. Kosten € 8,50.  Aanmelden minimaal 1 dag tevoren bij 

Caleidoz tel. 0313-472 888. In de even weken op: 
Dinsdag: 12.30 uur Open Tafel in De Meent in Angerlo

(Volks)dansen: Iedere donderdagochtend Jan Loomanhuus van 
10.00 uur tot 11.00 uur, Ticheloven 2 in Giesbeek

29 okt. Exit Party (de Meent
 Cv de Deurdouwers
30 okt. Pronkzitting (de Meent)
 Cv de Deurdouwers
30 okt. 14.00 uur GSV’38 – Montferland

5 nov.  PrinsenKeuzeAvond C.V. Knor- en Knalpot. 
 Het Hof van Giesbeek. 20.30 uur
15 nov. Lezing over de wolf op de Veluwe: OVO Angerlo,  
 De Meent, Angerlo 14.00 tot 16.00 uur

H.L. Dolman-v. Zadelhof • Gerard en Ria Soethof • Ontspanningsver.  
V. Ouderen Angerlo • E v,d, Kamp v. Rooyen • Til Witjes Wieggers •  

A.J.G. Wieggers • PC-arts 

Let op: Bovenstaande sponsorovereenkomsten lopen deze maand af!

Christine Damesmode Arnhem • Regien en Hans Becker • Theo en  
Hermien Pelgrim • J.W. Dekkers-Beekman • Johan en Bep Geurds • V.V.  
Angerlo Vooruit • Familie Cunningham • H. Wolters • Hennie Otten • C.V. 
De Deurdouwers • B. Klein Herenbrink • J.A.J. Soethof-Kuijf • Dental lab 
Jan Mulder • Corrie en Frans Worm • 1 Karin en Willy v. Haren • Vrouwen 
van Nu Angerlo • Gerard en Thea Raben • Hilco Peters • Wim en Marietje 
Lourens • Dik en Margy Bril • J. Zuydam-Rozendal • J.M. Baars • M. Fohr en P. 
Fohr-Borger • M. Rispen-Visser • C. Maijs en M. Maijs-Gelderland • G. Mollik 
en R. Cunningham • Co en Diny Stuart • Spar Giesbeek • Smirdex NL • Jos 
en Corien Baars • Mw B.F. van Bommel-Stellaard • M.W. Kamphuis van der 
Aa • Danny en Kristianne Wolf • Annie en Leo van den Boom • Mw D.J.M. 
van Koolwijk • Brigitte Derksen en Geert Wieggers • A.M. Senhorst • Ivo de 
Wild en Mariska Pelgrim • Sportvereniging G.S.V. ’38 • Joost Thiel • E.H.J.M. 
Thiel • H.L. Thiel • H. de Vries / W. Boegman • Mw. R.C.M. van Beusekom • 
P. Zwiers • J.J.W. Kelderman-Leender • Vic Heunen • Harold en Jacqueline 
van den Boom • Ruud en Joke Cornelissen • Otto en Sabine Salomons • 
H. Groenewoud en K. Groenewoud-Idema • G. Hendriksen en K. De Man 
• Ron en Judith Ribbers • Gerdy van den Bogaard • Drum en Showfanfare 
Red & Black • Stucadoors- en terrazzobedrijf Tonin • C.V. Knor en Knalpot 
• Hans en Jannie Wieggers • Hans en Tanja Verhoef • M. Urbach • Harry 
en Jeanette de Wild-Jansen • G.J. Regelink eo • Seniorenvereniging Met  
Elkaar Voor Elkaar • Lies en Wim Tieben • Benny en Rianne Hendriks Het  
Malland • F.J.H. Postma • N. Kampstra en H. Kamstra-Jager • Ben en Ine Beekman  
• G.M. Teering • St. Oranje Boven Lathum • Nico en Irma van Veenendaal  
• G. Bolck eo J. Bolck-Winterink • W.J. van Haren • Gors en Ineke Weijers • 
A. Elffrink en A.H Elfrink-Meijer • R. Looten en J. Looten-v. Haren • Govert 
en Carla Koers • H.T. Huuskers • Koersbalver. De Juiste koers • W. Sanders 
en H. Sanders-Overmars • Fanfare St. Gregorius • Riette te Loo / Geert 

Kaper • St. Halfvasten Angerlo • H. Wieggers en W. Wieggers Scheperkamp • 
M.B. Siebelink-van Dijk • Dietmar en Wencke Huber • Henny en Otto Bonte 
• Wim en Conny Mulder • Ries Wieggers • Maarten en Nicolien Soethof • 
Schutterij Eendracht Maakt Macht Giesbeek • L.T.H.M. Klein Herenbrink • 
Loonbedrijf Kriesels • Th.M.J. Schulpen en Y.G.H. Mooren • Jan Kelderman en 
Rita van Haren • J. de Rooij • H.L. de Reus en H.G.B.M. de Reus-Bloemberg 
• B.J.H. vd Brink en G.H. vd Brink-Matser • Rosi en Willie Ipskamp • Henk en 
Janny Derksen • M. Roekens en K. Roekens-Beekman • Marion en Frank v.d. 
Rijst • B. Stuart en A. Berends-Grob • Uup en Anita Veenland • Geurt en Anita 
Smids • Hengelsportvereniging Ons Genoegen • Mw. M.W.G. Senhorst-v.d. 
Boom • Wilbert en Trea van Haren • St. Dorpshuis Angerlo • Build your Fi-
nance • Gerard Kaper en Jeanne Brommer • Acupunctuur De Liemers • Wim 
en Maria Hermans • Kees en Mia Goes • Harrie en Liesbeth Knuman • Mieken 
en Jan Deen • Henk en Ineke Kok • Albert Heijn Rene Lukens • H. Gronloh 
en R. van Dijk • N. Wieggers-Vermeulen • Hans en Susan Driessen • Gonda 
van den Broek • W.F. Besselink • A.J.S. Maatman-Hennekeij • Arnold Witjes 
en Gerry Bax • A. Witjes en W. Witjes-Soethof • Tandartspraktijk Giesbeek  
• Cor en Willy Matser • Jan en Gerda Polman • Anneke Nijman en Adri 
Breure • C.J. van Velzen • Wim Roelofs en Marianne Smits • Frans en Mathea  
Mosterman • Berry en Margriet v.d. Kracht • Irma en Felix van Bavel • Pelo 
Industrietechniek B.V. • Uit de Verf Communicatie • Anita en Leon aan de 
Meulen • Leo en Truus Engelsman • Stg. Vrienden van de Giese Toren • Jacques 
en Marga Verkerk • Rijna en Willem Sijbrant • Jos en Monique Worm • Henk 
en Janet Jacobs • Koos en Patty van Hal • Hans en Trudy Niels • C.J.A.M.  
Schrauwers en C.W.P. Schrauwers-Pingen • Herman en Ria Witjes • H.W.  
Peters • J.M.W.M. Pelgrim-Onstein • Michal en Ans Szoltek • Bennie en Ria 
van Dam • Mw. H.S.W. Berends • Mw. H.J. Westerhof-Groninger • Jan en Maria 
Giesen • Bridgeclub “Angerlo” • Rudie en Ingrid Verheij-van Middelkoop • Jan 
en Dies te Kortschot • Gerard en Ria Soethof • Jan en Yvonne Willemsen • 
Anton en Marjan Rabeling • Jan en Dinie Ubbink-Huibregtse • Christine Da-

meskleding Arnhem • H. Heeroma
 

NB: Sponsorovereenkomsten worden niet automatisch verlengd. 
Wij vinden het fijn als u het Angerlo’s Nieuws blijft sponsoren! 

Maak s.v.p. 24 euro over op IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 
onder vermelding van Angerlo’s Nieuws-supporter

13 dec. Kerstviering: OVO Angerlo, De Meent,  
 Angerlo 14.00 tot 16.00 uur
18 dec.  Kerstzangdienst in de Meent
 Kerstcomite Angerlo
22 dec.  Klaverjas/Pokertoernooi (Kantine)
 Vv Angerlo Vooruit
26 dec. Tweede Kerstdag,Jaarconcert St. Gregorius in de  
 St. Martinuskerk in Giesbeek. Aanvang 20.00 uur  
 en de toegang is gratis!
31 dec.  Oudejaarsparty (café d’n Uutkiek)
 Café d’n Uutkiek
31 dec.  Carbid schieten(op diverse locaties
 Vriendengroepen Angerlo in Angerlo)

Gezocht: AN-Supporter
Het Angerlo’s Nieuws: Eigen nieuws, op papier gezet door mensen uit onze dorpen. Allemaal vrijwilligers die zo op hun manier  
een steentje bijdragen aan onze dorpen. Wij kunnen echter niet verder zonder een extra financieel zetje in de rug. Daar-
om vragen wij u lid te worden van de AN-supporters; een harde kern lezers die ons financieel ondersteunen. U betaalt als  
AN-supporter € 24,00 per jaar voor 12 edities en krijgt daarvoor een ereplaats in ons supporterscolofon, dat vast onderdeel 
is geworden van het Angerlo’s Nieuws. 

Doe mee, wordt AN-supporter
U kunt het bedrag overmaken naar: ‘Stichting Angerlo’s Nieuws’ IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 onder vermelding 
van ‘Angerlo’s Nieuws-supporter’. Het Angerlo’s Nieuws kan niet zonder u.
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Hoofdgerecht Kip Piri Piri 
met verse frites € 12,95

Kijk voor onze openingstijden 
op www.juffrouwtok.nl

Lankhorsterstraat 25a, 7234 ST Wichmond
Tel. (0575) 463507 • 06 55 860430

info@gebr-arends.nl • www.gebr-arends.nl

Marconistraat 33 | 6902 PC Zevenaar
T (0316) 34 10 12  |  F  (0316) 34 41 94
info@autovreman.nl  |  www.autovreman.nl

Het autobedrijf met een totaal oplossing voor iedere auto!

Wij leveren nieuwe en jong gebruikte auto's. 
Door onze merkongebondenheid kunnen we 
de auto vinden die het best bij u past. 

• Aircoservice 
• Apk & onderhoud
• Bandenwissel 
• Diagnose 
• Eigen opslag in ons bandenhotel
• Pechhulp / mobiliteitsgarantie
• Uitlijnen 
• Wielwasmachine
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